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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 12.08.2020, în ședința extraordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, 

convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 136 din 11.08.2020 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 

Având în vedere starea de alertă instituită la nivel național, precum și prevederile 

Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 61/2020 prin care a fost completat Codul administrativ, 

ședința Consiliului Județean Botoșani se va desfășura prin mijloace electronice.  

La sediul Consiliului Județean Botoșani sunt prezenți președintele și domnul vicepreședinte 

Toma Constantin Liviu, precum și directorul direcției Juridice, Administrație Publică Locală, care îl 

înlocuiește pe Secretarul General al Județului, aflat în concediu. Consilierii județeni participă la 

ședință prin intermediul sistemului de audioconferință asigurat de Serviciul de Telecomunicații 

Speciale.  

Doamna director Amalia Marian, vă rog să faceți apelul nominal pentru înregistrarea 

prezenței consilierilor județeni. 

 

Doamna Amalia Marian: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! Voi proceda la apelul nominal. 

Doamna Abăcioaei Rodica? – Bună ziua! Prezent 

Doamna Andrei Cristina Andreea? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Anton Radu? – Bună ziua tuturor! Prezent.  

Doamna Aramă Daniela? Doamna Aramă Daniela?  

Domnul Aroșoaie Lucian – Dinu? Domnul Aroșoaie Lucian – Dinu?  

Doamna Bârliga Rodica? - Prezent. Bună ziua! 

Doamna Breșug Cristina? Doamna Breșug Cristina?  

Domnul Bursuc Constantin? Domnul Bursuc Constantin?  

Domnul Gireadă Ionuț? Domnul Gireadă Ionuț?  

Domnul Isac Constantin? Domnul Isac Constantin?  

Domnul Lazarovici Cristian Laurențiu? – Bună ziua! Prezent 

Domnul președinte. 

Doamna Macovei Ada Alexandrina? - Bună ziua! Sunt bine și sunt prezentă 

Domnul Marian Sergiu? – Bună ziua, tuturor colegilor! Prezent  



2 

Doamna Marin Ana? - Bună ziua! Prezentă 

Domnul Nazare Gheorghe? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Olaru Cătălin Cristian? – Bună dimineața! Prezent 

Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai? - Bună ziua! Prezent 

Domnul Pietraru Florentin? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Pleșca Stelian? – Prezent. Bună ziua! 

Domnul Popa Manuel? – Prezent. Bună ziua! 

Domnul Rădăuceanu Petre? – Bună ziua! Prezent 

Doamna Roman Magda Roxana? Doamna Roman Magda? 

Domnul Rusu Gheorghe? – Bună dimineața! Prezent.  

Domnul Rusu Pavel? – Prezent 

Doamna Sandu Otiliea? – Bună ziua! Prezentă 

Doamna Saucă Mariana Mirela? Doamna Saucă?  

Domnul Știrbu Florin? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Todică Gheorghe?  

Domnul Toma Liviu Constantin? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Tupiluș Petre? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Vâzdoagă Gheorghe? – Bună ziua! Prezent 

Reluăm apelul de la doamna Aramă. 

Doamna Aramă Daniela? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Aroșoaie Lucian? – Bună ziua! Prezent 

Doamna Breșug Cristina? – Bună ziua! Prezent 

Domnul Bursuc Constantin? Domnul Bursuc? 

Domnul Gireadă Ionuț? Domnul Gireadă? 

Domnul Isac? Domnul Isac? 

Domnul Rădăuceanu Petre? – Bună ziua! Prezent 

Doamna Saucă? Doamna Saucă? 

Domnul Todică Gheorghe? Domnul Todică?  

Încă o dată: 
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Domnul Bursuc? 

Domnul Gireadă? 

Domnul Isac? 

Din 33 consilieri judeţeni convocaţi, sunt prezenţi 27 de consilieri județeni. 

Ședința este statutară. 

 

Domnul Gheorghe Todică: 

Sunt prezent. 

 

28 de consilieri județeni prezenți. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Domnul Todică este prezent. Vă salut, domnule Todică.  

Stimați colegi, ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un proiect de hotărâre. 

Rog președinții comisiilor de specialitate să precizeze dacă proiectul a fost avizat, favorabil 

sau nefavorabil: 

- comisia economică: dl Vâzdoagă Gheorghe  

 

Domnul Gheorghe Vâzdoagă: 

Aviz favorabil. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Mulțumesc, stimate domn! 

- comisia învățământ: dna Bârliga Rodica   

 

Doamna Rodica Bârliga: 

Aviz favorabil. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Mulțumesc, doamna doctor! 

- comisia juridică: nu a avut proiectul spre avizare 

- comisia urbanism: nu a avut proiectul spre avizare 

Supun la vot ordinea de zi. Doamna director, vă rog să faceți apelul și  votul dat pentru 

ordinea de zi. Vă rog! 

 

Doamna Amalia Marian: 

Doamna Abăcioaei Rodica? – Sunt „Pentru” ordinea de zi 

Doamna Andrei Cristina Andreea? – „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Anton Radu? – „Pentru”  

Doamna Aramă Daniela? – „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Aroșoaie Lucian – Dinu? – „Pentru” ordinea de zi 
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Doamna Bârliga Rodica? – „Pentru” 

Doamna Breșug Cristina? – „Pentru”  

Domnul Bursuc Constantin? – „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Gireadă Ionuț? Domnul Gireadă?  

Domnul Isac Constantin? Domnul Isac, vot pentru ordinea de zi? Domnul Isac? 

Domnul Lazarovici Cristian?  – Vot „Pentru”   

Domnul Macaleți Costică? – „Pentru” 

Doamna Macovei Ada Alexandrina? – „Pentru”  

Domnul Marian Sergiu? – Vot „Pentru” ordinea de zi 

Doamna Marin Ana? Doamna Marin?  

Domnul Nazare Gheorghe? – Vot „Pentru”  

Domnul Olaru Cătălin Cristian? – Vot „Pentru”  

Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai? – „Pentru”   

Domnul Pietraru Florentin? – Vot „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Pleșca Stelian? Domnul Pleșca? 

Domnul Popa Manuel? – „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Rădăuceanu Petre? – „Pentru” ordinea de zi 

Doamna Roman Magda Roxana? Doamna Roman, vot pentru ordinea de zi? 

Domnul Rusu Gheorghe? –„Pentru”  

Doamna Sandu Otiliea? - Vot „Pentru” ordinea de zi 

Doamna Saucă Mariana Mirela? Doamna Saucă? Nu.  

Domnul Știrbu Florin? – Votez „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Todică Gheorghe? – Vot „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Toma Liviu Constantin? – Vot „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Tupiluș Petre? – Vot „Pentru” ordinea de zi 

Domnul Vâzdoagă Gheorghe? – „Pentru”  

 

Domnul Pavel Rusu: 

Votez „pentru” ordinea de zi. 

 

Ordinea de zi a fost adoptată cu 26 voturi „pentru”. 
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Domnul Costică Macaleți: 

Mulțumim, domnule Pavel. 

În continuare vom proceda la dezbaterea proiectului înscris pe ordinea de zi, după care se va 

face apelul nominal în vederea exprimării votului. 

 

 Punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu 

județean, al bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și efectuarea de modificări în Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 2020. 

În urma modificărilor legislative, Județului Botoșani – bugetului propriu al județului i-a 

fost alocată suma de 19.264,00 mii lei după cum urmează:  

-  sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea cheltuielilor 

descentralizate la nivelul județelor, 9.044,00 mii lei pentru: finanțarea serviciilor sociale din 

sistemul de protecție a copilului și  finanțarea centrelor publice pentru persoane adulte cu handicap, 

- sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale 

respectiv 10.220,00 mii lei, pentru: echilibrarea bugetelor locale. 

Având în vedere adresa Instituției Prefectului – județul Botoșani,  adresa Ministerului 

Sănătății, precum și solicitările de fonduri transmise de către instituțiile subordonate Consiliului 

Județean Botoșani, rezultă necesitatea rectificării bugetului propriu județean, al bugetului 

instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, atât la partea de 

venituri, cât și la partea de cheltuieli și efectuarea de modificări în Programul obiectivelor de 

investiții pe anul 2020. 

Repartizarea sumelor pe categorii de cheltuieli este precizată în Raportul de specialitate și a 

fost detaliată în anexele la proiectul de hotărâre.  

 

Domnul Radu Anton: 

Domnule președinte, solicit intervenție. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Vă rog, domnule Anton. 

 

Domnul Radu Anton: 

Domnule președinte, în referatul de aprobare se vorbește despre o sumă de 10,22 milioane 

lei pentru echilibrarea bugetelor locale ale județelor. Această sumă este pentru județul Botoșani? 

 

Domnul Costică Macaleți:  

Nu, nu. Este suma județului pentru cheltuieli la deconcentrate, dacă este cazul și pentru 

reîntregirea fondului de rezervă al județului, având în vedere lucrările de investiții prin programele 

europene. 

 

Domnul Radu Anton: 

Am înțeles. Aici, în documente, scrie „echilibrarea bugetelor locale ale județelor”. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Nu, nu. Administrațiile locale au primit sume separat de suma județului. 
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Domnul Radu Anton: 

O altă rugăminte: rog o prezentare foarte succintă, deci raportul între sumele alocate pentru 

secțiunea de funcționare și pentru secțiunea de dezvoltare. În mod deosebit la cheltuieli. Pentru că 

în anexele prezentate, trimise prin mail, unele foi sunt puse decalat, suprapuse și nu am reușit să 

identific clar acest lucru. Deci, ce sumă este alocată pentru secțiunea de funcționare și ce sumă 

pentru secțiunea de dezvoltare? 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Domnule consilier Anton, pentru Protecția Copilului s-au dat aproximativ 10 mii lei, în 

care este prinsă și partea de funcționare la serviciile sociale, plus au sume mai mici pentru partea de 

achiziții. Și partea de dezvoltare pentru că au programe cu Agenția de Dezvoltare Piatra – Neamț. 

La Spitalul Județean s-au dat 6.338 mii lei, dată fiind situația în care ne aflăm. Acum 

acestea sunt sumele mari defalcate din sumele alocate de către Guvernul României și reîntregirea 

fondului de rezervă al județului, după cum vă spuneam înainte, pentru a avea sumele necesare la 

derularea investițiilor cu programe europene. 

 

Domnul Radu Anton: 

Mulțumesc! Referitor la implicațiile pentru Direcția Județeană de Drumuri și Poduri, la 

unele obiective am observat că s-au retras niște bani la investiții, e vorba despre podul de la Prăjeni, 

iar în schimb se alocă bani pentru bunuri și servicii. Cu siguranță că dacă se alocă, bănuiesc că vor 

trebui alocați pentru că este vorba tot despre funcționare. Însă intervin acum și am rugămintea dacă 

putem afla informații privind drumul județean care face legătura între județul Botoșani și Iași pe la 

Prăjeni – Plugari, care este stadiul? 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Domnule consilier, astăzi se deschid ofertele, sperăm ca în septembrie să putem intra în 

lucru la cei 3 km rămași pe zona Prăjeni – Iași. 

 

Domnul Radu Anton: 

Și foarte pe scurt, care este stadiul la 208H, Oneaga - Pădureni? 

 

 Domnul Costică Macaleți: 

La Oneaga – Pădureni se lucrează, se taie partea de vegetație forestieră din pădure de la 

Vorona, sperăm ca și constructorul să se încadreze în termenul stabilit prin contract. 

 

Domnul Radu Anton: 

Mulțumesc! 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Cu drag. 

Trecem la procedura de vot. Doamna director, vă rog să faceți prezența și voturile. 

 

Doamna Amalia Marian: 

Doamna Abăcioaei Rodica? – Vot „Pentru”  

Doamna Andrei Cristina Andreea? – „Pentru”  

Domnul Anton Radu? – „Pentru”  



7 

Doamna Aramă Daniela? – Vot „Pentru”  

Domnul Aroșoaie Lucian – Dinu? – Vot „Pentru”  

Doamna Bârliga Rodica? – „Pentru” 

Doamna Breșug Cristina? – „Pentru”  

Domnul Bursuc Constantin? – Vot „Pentru”  

Domnul Gireadă Ionuț?  

Domnul Isac Constantin? – Vot „Pentru”   

Domnul Lazarovici Cristian?  – Vot „Pentru”   

Domnul Macaleți Costică? – „Pentru” 

Doamna Macovei Ada Alexandrina? – „Pentru”  

Domnul Marian Sergiu? – Votez „Pentru”  

Doamna Marin Ana? Doamna Marin?  

Domnul Nazare Gheorghe? – Vot „Pentru”  

Domnul Olaru Cătălin Cristian? – Vot „Pentru”  

Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai? – Vot „Pentru”   

Domnul Pietraru Florentin? – Vot „Pentru”  

Domnul Pleșca Stelian? Domnul Pleșca? 

Domnul Popa Manuel? – Vot „Pentru”   

Domnul Rădăuceanu Petre? – Vot „Pentru”   

Doamna Roman Magda Roxana? Doamna Roman? 

Domnul Rusu Gheorghe? – Vot „Pentru”   

Domnul Rusu Pavel? Domnul Rusu Pavel? 

Doamna Sandu Otiliea? - Vot „Pentru”  

Doamna Saucă Mariana Mirela? - Vot „Pentru”și scuze pentru întârziere! 

Domnul Știrbu Florin? – Vot „Pentru”  

Domnul Todică Gheorghe? – Vot „Pentru”  

Domnul Toma Liviu Constantin? – Vot „Pentru”  

Domnul Tupiluș Petre? – Vot „Pentru”  

Domnul Vâzdoagă Gheorghe? – „Pentru”  
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Sunt 27 de voturi „pentru”. 

 

Domnul Costică Macaleți: 

Stimați colegi, rezultatele votului vor fi consemnate de către doamna director în procesul 

verbal al ședinței. Ședința este înregistrată audio. 

 

Vă mulțumesc pentru participare! 

O zi bună! 

 

 

 

PREȘEDINTE, 

Costică MACALEȚI 

 

 

 

 

 

DIRECȚIA JURIDICĂ, ADMINISTRAȚIE PUBLICĂ LOCALĂ 

DIRECTOR EXECUTIV, 

Amalia MARIAN 

 

 

 

 

 

Întocmit, 

Marilena MIRON 


